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H. Trimbos 

 Heeft Valkenburg aan de Geul een Regionale verkeersmilieukaart 
(RVMK)?  

 Zo ja, van wanneer dateert deze?  

 Waar is deze te vinden?  

 Wordt deze periodiek geëvalueerd en door wie?  

 Is naar aanleiding van de actualisatie een verkeers- en 
milieumodel beschikbaar waarmee de regio de komende periode 
aan de slag kan? 

 
 
Al weken bereiken de VVD vele vragen van ongeruste en ontevreden 
gebruikers van de toegangsvoorziening middels de DVP in het centrum 
van Valkenburg: het kenteken herkenningssysteem werkt niet en de 
hulp via de praatpaal is slecht. 

 Wat is de oorzaak van het probleem?  

 Wanneer is het opgelost?  

 Kan een volgende keer de communicatie, die nu volledig 
ontbreekt, bij downtime van het systeem via de praatpaal 
gegeven worden? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beantwoording wethouder Meijers: 

 De gemeente Valkenburg aan de Geul heeft geen 

Milieuverkeersplan. De gemeente Maastricht heeft 

een plan op hoofdlijnen en de provincie gebruikt 

zo’n plan bij grote infrastructurele projecten 

waarbij te denken is aan de ring bij Parkstad.  

 De wethouder zegt toe na te gaan in hoeverre de 

gemeente een dergelijke kaart kan krijgen op basis 

van informatie van derden.  

 

Beantwoording wethouder Vermeer: 

 Voor zover het college kan beoordelen werken de 

systemen naar behoren. De oorzaak van het 

probleem lijkt in de autorisaties van de 

toegangspassen en de kentekens te zitten. Dit wil 

zeggen, dat op het moment de datum verlopen is de 

gebruikers geen toegang meer hebben. Gebruikers 

moeten zelf en op tijd hun account verlengen, 

anders worden ze niet meer door de systemen 

herkend. Alle belanghebbenden zijn hierover 

geïnformeerd bij het verkrijgen van hun producten. 

 Het probleem is verholpen wanneer men zorgt voor 

een geldige autorisatie. 

 Er  wordt aangegeven dat er zich desondanks 

problemen voordoen, derhalve zegt de wethouder 

toe een en ander nogmaals bij de leverancier na te 

vragen. Want als er een ander probleem is dan de 

autorisatie, dient dat opgelost te worden. 

 De praatpalen zijn rechtstreeks verbonden met de 

meldkamer van P1. De klok rond is iemand 

aanwezig. Hulp en uitleg zal waar mogelijk geboden 

worden. Medewerker van de meldkamer kunnen 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Welke acties heeft de wethouder ondernomen om te komen tot 
een voorstel m.b.t. een horecabeleidsplan en hoe ziet zijn 
stappenplan eruit? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tijdens de behandeling van de kaderbrief heeft de wethouder de VVD 
beloofd te laten berekenen hoeveel goedkoper de eerst P kaart voor 
bewoners in m.n. Broekhem-Zuid zou worden.  

 Wat is hiervan de uitkomst? 

echter niet zomaar toegang verlenen. Er is een 

verschil tussen hulp bieden en voertuigen met een 

goed verhaal doorlaten. Want dat gebeurt ook, P1 

heeft aangegeven mensen aan de lijn te krijgen 

waarvan men de kentekenplaat nog nooit gezien 

heeft. 

Reactie lid H. Trimbos. 

 

 Er is nog niet gestart met het opstellen van het 

horecabeleidsplan, toegespitst op het hotelbeleid. 

Op dit moment wordt samen met de VVV en de 

buurgemeenten gekeken hoe men elkaar als één 

product kan presenteren en elkaars sterke punten in 

het volle licht kan zetten. Zo ontstaat er een veel 

mooier product dan Valkenburg alleen kan bieden.  

 Op provinciaal niveau is het veel minder belangrijk 

of een gemeente 4 of 5 snackbars telt, maar hotels 

is een lastigere materie. Dus daar moet goed naar 

gekeken worden. Het mag niet zo zijn dat door de 

hoteldrift van Valkenburg alle hotels in Gulpen 

failliet gaan.  

 De wethouder vraagt de raad hem voorlopig niet de 

opdracht te geven zelf zo’n traject te starten. Want 

daar is extra geld, tijd en ambtelijke uren voor 

nodig.  

 

 Daar is P1 op dit moment mee bezig en de 

collegenota is geagendeerd voor de vergadering van 

dinsdag aanstaande. De raad wordt op korte termijn 

geïnformeerd. 

CDA --- --- --- 

PGP --- --- --- 

D66 --- --- --- 

 


